

Mini MINDSET Fun Day Promotes Social Inclusion

Mini MINDSET Fun Day was held on 20 July. A group of 20 Jardine Ambassadors and volunteers from Hongkong Land and Hactl spent a fun-filled day with 30 service users from Phoenix Clubhouse, an organisation providing adult psychiatric rehabilitation service for mentally disordered people in Hong Kong.

The Fun Day was held in the form of a guided tour at the declared monument, King Yin Lei, and finished by a lunch break and interactive games in Central. This outing is a great opportunity for the service users to participate in social activities and interact with those who care about them in a relaxed environment.

Since 2002, MINDSET was set up by Jardine Matheson Group to raise the awareness and understanding of mental health issues, as well as provide direct assistance for individuals, families and organisations in need of help.

小型「思健」同樂日 推廣社會共融

小型「思健」同樂日於7月20日再次舉行。是次活動共有20名來自置地公司及香港空運貨站的義工與怡和親善大使，連同30名來自提供成人精神復康服務之「卓越之友」的院友出席參與。

活動當天早上，怡和親善大使及義工們陪同院友前往參觀法定古蹟「景賢里」，沿途講解古蹟設計特色及歷史價值，及後再到中環享用午膳及進行互動遊戲，讓院友們能在輕鬆的環境下參與社區活動。

怡和集團於2002年成立「思健」，旨在提高大眾對精神健康問題的認識及關注，以及為有需要幫助的人士、家庭和組織提供直接援助。



ORBIS' Minute to Fight Darkness Carnival

The Hactl Volunteer Team was in action to support ORBIS' "Minute to Fight Darkness" Carnival at Metroplaza, Kwai Fong on 30 June. Our volunteers were there to help with this annual fundraising event by twisting colourful balloons into fun shapes, drawing crowds to support ORBIS' global efforts in helping the visually impaired through donations. Game booths, stage performances, a photo exhibition on "ORBIS Kids Sight Ambassadors" Athena Chu and Paul Wong's "Sight Saving Visit to Nepal" and other activities were also in place to promote the sight-saving message in the community.

奧比斯「決戰黑暗一分鐘」嘉年華

香港空運貨站義工隊於6月30日在葵芳新都會廣場出席了由奧比斯主辦之「決戰黑暗一分鐘」嘉年華。義工們利用七彩繽紛的氣球扭成各種趣緻可愛的造型，以義賣方式支持奧比斯的全球救盲工作，為視障患者籌款。同場還設有攤位遊戲、台上表演及「奧比斯兒童大使」朱茵、黃貫中「尼泊爾救盲之旅」圖片展覽等活動，向大眾宣揚有關救盲行動的訊息。



Photo by Ooboo Lai

